
Fra: Inger Johanne Uthus <inger.johanne.uthus@gmail.com> 
Sendt: 28. august 2020 12:44 
Til: morten; Paul Ivar Stenstuen; erik.bjoergum; hallwing 
Emne: Fwd: Spørsmål ang. Risikoanalyse 
 
 
Sendt NRK i dag  
 
God helg 
 
Inger Johanne 
 
---------- Videresendt e-post --------- 
Fra: Inger Johanne Uthus <inger.johanne.uthus@gmail.com <mailto:inger.johanne.uthus@gmail.com>> 
Dato: fre. 28. aug. 2020 kl. 12:40 
Emne: Spørsmål ang. Risikoanalyse 
Til: <rita.kleven@nrk.no <mailto:rita.kleven@nrk.no>> 
 

Risikoanalysen vil følges opp i dialogmøte i kontrollutvalget den 11.9.20. Det som kommer fram i 
dialogmøte , skal være med å gi ett godt grunnlag for bestilling av forvaltningsrevisjon i denne 
valgperioden. Inviterte er politisk ledelse, gruppeledere, utvalgsledere,administrasjonen, samt 
tillitsvalgte og hovedverneombud. 
Dette er en viktig del av oppfølgingen for kontrollutvalget som det vil bli holdt fokus på. 
 
Helsetjenester skal være forsvarlig , de er lovpålagt og skal følge lovgivning , retningslinjer og rådgivning. 
 
Kontrollutvalget har fulgt med barnevernet over tid. Vi har behandlet rapport fra revisjon i møte den 
25.6.20. 
Vi vil fortsatt følge opp barnevern. 
Kontrollutvalget skal besøke barnevernet i løpet av høsten. 
Vi vil fortsatt har fokus på tjenesteproduksjon, sykefravær og arbeidsmiljø. 
 
Kontrollutvalget er opptatt av sin rolle, vi skal følge med vedtak og kontrollere 
-. Administrasjonen er utfører 
-  Folkevalgt er bestiller 
 
Inger Johanne Overvik Uthus 
Leder kontrollutvalget i Stjørdal 


